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COSAF Comments from 2020-21 | Unitrans
Campus Expansion Initiative (CEI) COSAF Meeting, February 5, 2021 

Please provide your comments regarding the ASUCD Unitrans presentation and 
information that was provided. 

I think the ASUCD Unitrans did such a great job in presenting. I like how they are going to replace the bus fleet with an electric 
one which is more environmentally friendly especially for the bikers in Davis. 
The presentation and information that was provided by the ASUCD Unitrans were detailed and explained where their fees 
were going. One of the strongest suits for Unitrans is that it provides so many jobs to the students as well as being one of the 
primary transportation that the student can rely on also make them very important. 

Great presentation! Wish you the best of luck in the hiring process for drivers and other roles student can participate. 

I'm excited to ride Unitrans electric busses. I like the seats Unitrans currently use as it feels more sanitary than the cloth ones 
and seem more durable than the last. 
During a "normal" year, I rely on Unitrans a lot. Please keep fighting to expand your services.   Also please try and hold your 
drivers accountable for morning shifts. I understand that this might be difficult but if a driver cannot make a 7AM bus stop on 
time, please hold them accountable. A lot of students with morning classes depend on that timeliness. 
Many students in Davis utilize the Unitrans buses. I think zero emission buses would contribute to improving the air quality 
and overall health of the community. I would like to see more efforts to mitigate greenhouse gases from the energy sources of 
the buses. 

It was very interesting the behind the scenes work for Unitrans 

I am happy to see Unitrans looking to hire students.  The pandemic has hit transportation services hard and they appear to 
have a plan to move forward. Reliable transportation is critical in Davis. 
I am excited for all of the current projects underway especially as they will have more of a positive impact on the 
environment! 
The presentation was very informative, and I hope to see more drivers out there as the upcoming fall quarter begins. I hope 
ASUCD is taking every precaution to enforce public health guidelines as well, and I hope drivers are distributed a vaccine soon. 

Very impressive that they are going forward with electric buses. 

Unitrans is great! One of the best campus services! 

The issue of CEI and Unitrans needs to be further addressed given the fact that they have not seen a raise in 
over 15 years. 


